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	导师类别： 硕导
	技术职称： 副教授
	

	联系方式
	songsly@ustc.edu.cn
	

	招生专业名称
	高分子化学与物理
	

	主要研究方向
	1. 功能性聚合物微球合成理论与应用研究
	

	
	2. 仿生结构材料的制备及形成机理研究
	

	
	3. 特殊丙烯酸酯特种弹性体合成及性能研究
	

	个人简历
	1996-2000年就读于天津大学，获工学学士；2002-2007年就读于中国科学技术大学，获理学博士学位；2007-2009年在中国科学技术大学从事博士后研究，主持国家博士后科学基金以及安徽省博士后科学基金。主要研究兴趣涉及界面聚合、乳液聚合、有机无机结构复合材料、特殊弹性体以及结构防污涂层的机理研究等。

	学术成果
	1. Zhen Qian, Zhicheng Zhang, Linyong Song, Huarong Liu, A novel approach to raspberry-like particles for superhydrophobic materials. Journal of Materials and Chemistry. 2009, 19, 1297-1304.
2. Linyong Song, et al. Incorporation of disodium alkyl polyoxyethylene ether sulfosuccinate inside styrene droplets: Mechanism and its application for preparation of multihollow polymer spheres. Journal of Colloid and Interface Science. 2008, 322 (1), 231-236.
3. Linyong Song, et al. The mechanism of 60Co γ-ray radiation induced interfacial redox reaction in inverse emulsion and its application in the synthesis of polymer microcapsules. Polymer. 2007, 48, 150-157.
4. Linyong Song, et al. Anionic/nonionic mixed surfactants templates preparation of hollow polymer spheres via emulsion polymerization. Journal of Polymer Science: Part A: Polymer Chemistry. 2006, 44, 2533-2541.

	获奖情况
	

	在研项目
	纳、微观草莓型复合微球的原位形成机理研究—安徽大学青年科学基金
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